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K N A L L E B O R G S  S A M F Ä L L I G H E T S F Ö R E N I N G

Protokoll 03:05

KNALL EBORGSVÄGEN   7 D   •   1 7 8   3 5   •   E K ERÖ
TE L E FON :   0 8  5 6 0   3 5 0   6 6   •   E  P O S T :   0 8 . 5 6 0 3 5 0 6 6@COMHEM . S E

Styrelsemöte 20030819
 
Närvarande:                         Bengt Nyström (Ordförande)
                                            Erik Bonn (Ordinarie ledamot)

Anders Huldt (Ordinarie ledamot)
                                            Maria von Köhler (Suppleant)
                                            Monica Örtengren (Suppleant)
                                           
 
§1                  Ordföranden förklarade mötet öppnat.
 
 
§2                  Förslag till dagordning godkändes.
 
 
§3                  Efter justering av föregående protokoll så att de två paragraferna sex benämns §6a

respektive §6b godkändes protokollet.
Notering görs på föregående protokoll.

 
 
§4                  Kassören redogjorde för årets första 7 månader.
 
 
§5                  2 inrapporterade fel gällande kabelnätet har utretts och åtgärdats.
                     

Intressenter på den gamla parabolantennen inklusive mast kan kontakta Bengt Nyström
på mailadressen 08.56035066@comhem.se.

                     
 
§6                  Från och med den 16 augusti sköts gräsklippning av Martin Schöld.
                      Enligt medlemsbeslut ligger inom Samfällighetens åtagande att sköta, och via

samfällighetsavgiften finansiera, gräsklippning samt klippning av träd. Övrig skötsel av
områdets gemensamma grönområden utför respektive gård själv i samband med
städdagar samt vid behov. Ordförande kontaktar Martin och går igenom de
förutsättningar som föreligger.

 
                      Under sommaren har ett träd som var placerat vid den övre parkeringen i anslutning till

parabolantennen fällts på grund av att trädet var ruttet.
 
 
§7                  Sita har kontaktat Samfälligheten om att ta fram en alternativ lösning till dagens

sophämtning. Beslut togs att be om offert och förslag på lösning för vidare utvärdering
på kommande styrelsemöte.
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§8                  Styrelsen har kontaktats av föräldrar till barn som bor i anslutning till infarterna i

området. De vädjar alla som kör in i området till att göra det med försiktighet och med
låg fart.

 
Styrelsen tar in offert på skyltar och andra lösningar som påminner alla om att man kör i
ett område med lekande barn. Dock ser styrelsen att det i dagsläget inte är aktuellt att
bygga ytterligare farthinder då det skulle försvåra framkomligheten för sophämtning,
snöröjning etc.

 
§9                  Beslut togs att ta fram en information om var man kan låna nyckel till redskapsförrådet

samt reglerna när man lånar utrustning. Informationen kommer att bifogas
nästkommande protokoll samt sättas upp på dörren till redskapsförrådet.

 
                      Målsättningen är att underlätta om man vill låna en alternativ nyckel i händelse av att

den som ansvarar (normalt sett gårdsombudet) för gårdens nyckel ej går att nås. I
dagsläget finns drygt 10 nycklar hos olika personer.

 
 
§10                Beslut togs att undersöka möjligheten att anskaffa medel som gör att katter inte

använder områdets sandlådor för sina behov.
 
 
§11                Höstens städdagar genomförs lördagen den 25 oktober samt söndagen den 26 oktober.

Planeringsmöte inför städdagarna med grändombuden kommer att äga rum måndagen
den 20 oktober.  Separat kallelse kommer att skickas. Inför planeringsmötet uppmanar
styrelsen, via grändombud, respektive gård att se över behov, önskemål och planera in
arbetsuppgifter för de som inte kan närvara på städdagen.

 
§12                Styrelsen påminner om att på grund av Telias försäljning av Comhem måste alla med

bredbandsanslutning via Comhem uppdatera sin anslutning under sommaren. Mer
information finns på Comhems startsida.

 
 
§13                Nästa styrelsemöte blir den 21:a oktober hos Anders Huldt, 8A
 
 
§14                Ordföranden konstaterade att samtliga beslut var enhälliga och avslutade därefter mötet.
 
 
                      Vid protokollet                                                                Justeras
 
                                           
 
                      Anders Huldt                                                                   Bengt Nyström


